
Zápis ze žákovského parlamentu ZŠ Voděrady ze dne 16. 4. 2025 

Účastníci: zástupci 3. – 9. třídy, Mgr. Janko, Mgr. Fryntová, Mgr. Peroutková 

 

Úvodní slovo - Marian Janko – odpovědi na minulé požadavky 

 

 Archivované fotky z webu – uloženy ve škole, budou sloužit k dárkovým předmětům pro 

žáky  

 Nechávání jakýchkoli věcí ve třídě v lavici (sešity, knihy) – nebude možné –věci se mohou 

ukládat pouze do skříněk v šatně 

 Automaty na jídlo nebudou – škola je zapojena v projektu Skutečně zdravá škola, třídy 

budou mít s třídními učiteli jedenkrát měsíčně zdravé snídaně 

 Relaxační zóny se budují dle finančních možností a bezpečnostních předpisů (sedací prvky 

na druhém stupni – umístěny) 

 Objednané sedací kostky na první stupeň 

 Diskotéka 26. 6. 2025 – dopracovat plán a organizaci, rozloučení s učiteli  

– zajistí 9. třídy 

 Vydávání vysvědčení 27. 6. 2025  

 Slavnostní vyřazení proběhne na konci června 2025  

 6. třída - rozpracuje dny se zvířaty 

 Toalety na 2. stupni jsou v plánu ke kompletní rekonstrukci 

 Občasná vytékající hnědá voda z kohoutků na dívčích toaletách 2. stupně - hlásit Mgr. 

Jankovi 

 p. školník – vysvětlení, proč tomu je takto  

 25. 6. 2025 – sjednáno – poslední zvonění 9. tříd 

 Ovoce a zelenina a mléko do škol - záležitost pouze prvního stupně – rozhodnutí pro celou 

ČR  

 Návrh na zrušení zvonění – zvonění ponechat, odhlasováno (týden bez zvonění – návrh 

zamítnut) 

 Oceňování jednotlivců probíhá průběžně 

 

Návrhy jednotlivých tříd: 

 Návrh na nástěnku ke školní knihovně – čtenářská gramotnost – umístit kontakt na garanta 

školní knihovny 

 Prosba - ředitelská volna po státních svátcích a v době, když nebude fungovat elektřina (2., 

9., 28. 5. 2025) – volné dny pro žáky nebudou vyhlášeny  

 Sportovní den – červen 2025  

 Hromadné focení tříd – proběhne ve dnech 14. 5. a 15. 5. 2025 (foto jednotlivců, sourozenců, 

celých tříd) 

 7. třída – poničená bílá tabule, špatně se maže, prosba o výměnu 

 Zástupci tříd zaznamenali jiné chutě obědů napříč všemi jídly – škola postupnými kroky 

směřuje k cílům projektu Skutečně zdravá škola (postupné nižší používání cukrů, soli, 

konzervantů, dovozových surovin => cílem je více využívat bylinky, čerstvé ovoce a zeleninu, 

dochucování nápojů bylinkami a ovocem), škola se tak přizpůsobuje zavádění nových 

podmínek pro ŠJ v ČR  

 

Zápis vyhotovili: Marian Janko, Eva Peroutková, Lenka Fryntová 


